

Title (en)

Method of making heat sealable labels and label produced by that method.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von heissiegelfähigen Etiketten und nach diesem Verfahren herstellbares Etikett.

Title (fr)

Procédé pour la fabrication d'étiquettes thermosoudables et étiquette obtenue par ce procédé.

Publication

**EP 0489960 A1 19920617 (DE)**

Application

**EP 90124012 A 19901213**

Priority

EP 90124012 A 19901213

Abstract (en)

In order that the imprint (7) of the label remains as free from distortions as possible in heat-sealing, it is envisaged that printing is carried out on a base film (1) of comparatively low-melting plastic, and that the base film is bonded on its printed side to a high-melting transparent cover film (2) by the thermomelting process. The label is suitable in particular for marking textiles with a machine-readable bar code.

Abstract (de)

Um zu erreichen, daß der Aufdruck (7) des Etiketts bei der Heißversiegelung möglichst frei von Verzerrungen bleibt, ist vorgesehen, daß eine Grundfolie (1) aus vergleichsweise niedrig schmelzendem Kunststoff bedruckt wird, und daß die Grundfolie an ihrer bedruckten Seite im Thermoschmelzverfahren mit einer hochschmelzenden transparenten Deckfolie (2) verbunden wird. Das Etikett eignet sich insbesondere zur Kennzeichnung von Textilien mit einem maschinenlesbaren Strichcode.

IPC 1-7

**G09F 3/04**

IPC 8 full level

**G09F 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 3/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0201440 B1 19890628
- [A] EP 0119669 A1 19840926 - K & N LAUNDRY COMPUTER SYSTEMS [NL]
- [A] EP 0055613 A1 19820707 - JOEL & ARONOFF UK LTD [GB]

Cited by

DE29602430U1; US7074477B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0489960 A1 19920617**

DOCDB simple family (application)

**EP 90124012 A 19901213**